
        „Starší páni“ se vyznamenali          Zprávičky z mateřské školy 

        Na Dubíčku s Kačulí         Zahájení sezóny na Dubíčku 

        Čalovo aneb Velký Meder          MAS informuje 
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VYDÁVÁ OBECNÍ ÚŘAD HROBICE  

Červenec 2019 



“STARŠÍ PÁNI“ SE VYZNAMENALI 
 

První červencová sobota 
letošního roku patřila opět jedné 
z největších akcí v naší obci. Sbor 
dobrovolných hasičů Hrobice 
pořádal již šestadvacátou pohá-
rovou soutěž, která se koná tradičně 
v areálu na Dubíčku. Za tu dobu se 
již z mnoha žáků stali „hasičští 
senioři“ a soutěž sama se také velmi 
proměnila. Počínaje množstvím 
zúčastněných družstev a konče 
dáleko dokonalejší technikou a vy-
bavením sborů. 

Snad každý ročník je něčím výjimečný, 
nebylo tomu jinak ani letos. Přijel totiž 
rekordní počet družstev žáků a to nejen 
z nejbližšího okolí či přímo okrsku, ale i ze 
vzdálenějších obcí. Dvaatřicet žákovských 
družstev se tedy postaralo o většinu odpo-
ledního klání v hasičském sportu. A padl ještě 
jeden rekord, naši sousedé z Březové přivezli 
sedm družstev, z toho pět žákovských. Před 
tím nelze než smeknout, v dnešní pře-
elektronizované době, kdy mnoho dětí má 
úplně jiné zájmy, zvládnout vychovávat 
mládež i k něčemu jinému, je obdivuhodné. 

V první části odpoledne se soutěžilo 
v kategoriích přípravka, mladší žáci a starší žáci. Nutno podotknout, že více než polovina družstev se se svým časem 
dostala pod dvacet sekund, což v dobách začátků hrobických pohárovek byla tak trochu modla i pro dospělé hasiče. 
Největší povzbuzování a aplaus si však zasloužily přípravky, jejichž členové byli mnohdy tak „o helmu“ větší než 
proudnice. Poprali se ale s hadicemi statečně a vodu dovedli až ke svému cíli. 

Druhá část odpoledne patřila mužům, ženám a mužům na třicet pět let. Všichni bojovali srdnatě, s větším 
či menším úspěchem. Za celé odpoledne se dokonce ani jednou nestalo, aby bylo některé soutěžící družstvo 
neklasifikováno nebo diskvalifikováno. Všichni nakonec své útoky dokončili, i když se občas nějaký ten problém objevil. 

A jak už to tak bývá, není každý den posvícení, a tak s poháry, které by zůstaly jak se říká doma, to byla letos 
„bída“. Situaci museli zachránit až nejstarší hrobičtí matadoři. Naši muži nad třicet pět let vybojovali ve své kategorii 
časem 19,36s první místo. Zmíněná dvacetisekundová „modla“ je asi z dávných dob v této generaci zakořeněná. 

Celé odpoledne ale není jen o samotném soutěžení. Je to také příležitost potkat se s přáteli, a to i přespolními. Dát 
si pak v klidu nějaké to pivko, klobásu z udírny nebo grilované vepřové. I ta štamprlka byla k dispozici. Děti si zase 
mohly dopřát cukrovou vatu a zapít ji točenou limonádou, a mnoho dalšího pro všechny návštěvníky soutěže, kterých 
bylo asi nejvíce za dobu konání pohárovky.  
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MLADŠÍ ŽÁCI 
Místo Družstvo Čas 

1. Březová "A" 15,93 
2. Štípa "B" 16,25 
3. Vizovice 17,26 
4. Vlachova Lhota 17,97 
5. Neubuz 19,13 
6. Hrobice 19,33 
7. Veselá 20,38 
8. Březová "B" 21,04 
9. Štípa "A" 21,93 
10. Lhotka 22,55 
11. Lukov 25,55 
12. Podkopná Lhota 27,03 
13. Všemina 39,15 
14. Lípa 75,60 
15. Trnava 82,55 

  
STARŠÍ ŽÁCI 

Místo Družstvo Čas 
1. Újezd 14,54 
2. Provodov 15,03 
3. Lukov 15,85 
4. Lhotka 16,09 
5. Březová "C" 16,41 
6. Štípa 16,69 
7. Želech. - Paseky 17,01 
8. Březová "B" 17,29 
9. Březová "A" 17,49 
10. Loučka 17,79 
11. Lípa 18,94 
12. Hrobice 19,54 
13. Neubuz 20,33 
14. Želechovice 21,21 
15. Trnava 31,67 

  
PŘÍPRAVKA 

Místo Družstvo Čas 
1. Vlčková 51,25 
2. Lukov 84,85 

 

ŽENY 
Místo Družstvo Čas 

1. Slušovice 18,12 
2. Všemina 22,01 
3. Březová 22,77 
4. Hrobice 25,64 
5. Vizovice 31,05 
6. Veselá 31,34 

  

MUŽI 
Místo Družstvo Čas 

1. Ublo 15,10 
2. Lukov "B" 15,98 
3. Veselá 17,06 
4. Lukov "A" 17,30 
5. Hrobice 17,71 
6. Slušovice 17,83 
7. Neubuz 18,96 
8. Újezd 19,06 
9. Hrobice "B" 19,21 

10. Štípa  19,84 
11. Trnava 20,08 
12. Provodov 21,73 
13. Březová 22,52 

  

MUŽI NAD 35 LET 
Místo Družstvo Čas 

1. Hrobice 19,36 
2. Štípa 20,96 
3. Zádveřice 21,07 
4. Veselá  23,42 

 

Díky tak vysokému počtu nejmladších 
soutěžících se sjela z širokého okolí i spousta rodičů. 
Přes poměrně nově zbudované parkoviště vedle 
areálu chyběla parkovací místa. 

Za zdatného moderování velitele hasičů Pavla 
Červenky a usilovné střelby starosty hasičů Jarka 
Šimečka se celou soutěž díky velkému množství 
družstev podařilo uzavřít až po sedmé hodině.  

Za přípravu, realizaci a průběh letošní 
pohárovky děkují hasiči všem, kteří přiložili ruku 
k  dílu a pomohli tak uskutečnit další ročník této 
výjimečné hrobické události.  
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NA DUBÍČKU S KAČULÍ 
 

Tradiční každoroční dětský den na Dubíčku, který 
letos připadl na sobotu 15. června, se nesl v poněkud 
jiném duchu než ty předchozí. Zorganizovat takovou 
akci, všechny soutěže pro děti, ceny atd. není nic 
jednoduchého. O zábavu po celé odpoledne se tak 
postarala agentura CHABI s Kateřinou Kačulí Pokornou 
a jejími písničkami. Odpoledne moderovali dva klauni, 
kterým „mlely panty“ k nezastavení, dělali pro děti 
soutěže, obdarovávali je sladkými cenami a vše 
prokládali dětskými písničkami Kačule. Program 

zpestřily také svým vystoupení mažoretky ze Slušovice. 
Kdo se nechtěl v tu chvíli bavit přímo pod pódiem, mohl si 
skočit na fotbalové hřiště, kde byl v provozu velmi populární 
kolotoč Libuše Draškové z Jablůnky, možnost projížděk 
na koních z Trnavy, prohlédnout si vystavené motorky 
Martina Válka nebo se projet na čtyřkolkách. O zajímavé 
zpestření se také postarali mladí hasiči předvedením útoku. 
Sice se jim první nezdařil a u proudnic se nedočkali vody, 
ale napodruhé už vše klaplo. Tečkou pak byla možnost 
vyválet se v nafoukané pěně, která hodně připomínala 

mazlavou bílou vanu plnou vlezlých bublinek. To však 
mnoha dětem vůbec nevadilo. Šťastný pak rodič, 
který měl náhradní oblečení pro své ratolesti s sebou. 
Samozřejmě bylo postaráno i o občerstvení. Limonáda 
pro děti zdarma, možnost si koupit zmrzlinu či la-
skominy, kabanos z udírny či pivko. Celé odpoledne 
proběhlo pohodově, návštěvnost byla také velká. Jsme 
rádi, že se akce hlavně všem dětem líbila, a děkujeme 
všem, kteří přiložili ruku k dílu a pomohli dětský den 
zorganizovat.     
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ČALOVO ANEB VELKÝ MEDER 
Tak, jak se stalo v posledních letech 

tradicí, rozhodla se obec pro své občany 
uspořádat zájezd do termálních lázní 
na Slovensko. Neměli jsme dopředu vybranou 
žádnou destinaci, ale čekali jsme jestli 
lukrativní místa nenabídnou zlevněné ter-
míny. Bohužel tato situace nenastala, a tak 
jsme vybrali lázně, které jsou historicky nej-
navštěvovanější, ale taky cenově vycházejí 
nejlépe. Tak jako před čtyřmi lety v roce 
2015 jsme navštívili Velký Meder, který 
většina našich spoluobčanů zná pod názvem 
„Čalovo“. Tyto lázně v 80. letech minulého 
století pomáhalo stavět JZD Slušovice 
a hodně jeho členů zde trávilo se svými 
rodinami prázdninovou dovolenou. Čalovo 
bylo našimi předky velmi oblíbené a vyhle-

dávané rekreační místo, neboť k moři se 
za minulého režimu mnoho našich občanů 
nemělo vůbec šanci dostat. Bohužel, 
na rozdíl od minulých roků, zájem občanů 
byl slabší. Hlavní důvod byl, že velké 
firmy ve stejném termínu nabízely pro své 
zaměstnance a jejich rodinné příslušníky 
zájezdy do termálních lázní nejen 
na severní Slovensko, ale také do Polska. 
Přesto se nám nakonec podařilo autobus 
naplnit a ráno 6.dubna jsme vyrazili směr 
Čalovo. Počasí bylo pěkné, do lázní jsme 
dorazili mezi prvními návštěvníky a mohli 
začít s koupáním. Postupně jsme vyz-
koušeli bazény s různě teplou vodou, 
kdo  chtěl zažít více vzrušení tak sjížděl 
tobogány. Všiml jsem si také, 

že   v   místech, kde dříve bývala 
plocha na míčové sporty a opa-
lování, vyrůstají dva nové bazénové 
komplexy, které tady jistě přilákají 
v  budoucnu ještě více návštěvníků. 
Za sebe můžu říct, že celodenní 
koupání v teplé vodě bylo velmi 
příjemné, ohlasy účastníků zájezdu 
byly ve skrze pozitivní. Opět jsem 
se přesvědčil, že když se lidé chtějí 
bavit, mají dobrou náladu, tak 
neřeší žádné problémy. Naopak jsou 
rádi, že si odpočinou, dobře 
se pobaví, dají si něco dobrého na  
zub. Návrat domů byl po 20 hodině, 
také z důvodu že pan řidič má 
omezen denní čas své jízdy. Myslím 
si, že se zájezd líbil a doufám, 
že s tak dobrým kolektivem si ho 
zase někdy zopakujeme.  
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ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY 
 

Na konci měsíce dubna jsme v MŠ uspořádaly „Slet čarodějů 
a čarodějnic“. Pro děti jsme připravily soutěže, diskotéku, míchaly se 
lektvary, dělaly se pokusy, proběhla módní přehlídka a ochutnávka 
čarodějnických dobrot. Také paní učitelky byly patřičně ustrojeny  a všechny 
děti dostaly „Čarodějnické vysvědčení“ a sladkou odměnu.   
 

Začátkem měsíce května nás čekal 
první výlet do Envicentra pro krajinu 
ve Vysokém Poli. Pro děti z první třídy byl 
připraven výukový program na téma: 
„Na statku“, kterým nás provázela  Bc. Radka 

Brtišová, pečovatelka o zvířata ve Vysokém Poli. Počasí nám moc nepřálo. Po příjemném 
přivítání u čaje jsme měli možnost seznámit se s chodem na statku, s péči o jednotlivá 
zvířata a jejich mláďata a smyslem chovu zvířat. Děti měly možnost přímého kontaktu 
se zvířaty. Děti z druhé třídy si vybraly výukový program: „Bylinková cesta zdraví – učni 
báby kořenářky“. Bylinkovou stezkou nás v Envicentru pro krajinu ve Vysokém poli 
doprovázela Mgr. Veronika Kršáková, která měla pro děti připravený obrázkový materiál, 
pohybové a vědomostní aktivity, poutavě vyprávěla pověsti a báje vztahujíce se 
k navštívenému místu. Děti si mohly prohlédnout i kostelík, kde si zazpívaly písničku.  
Provedla děti cestou zdraví a seznámila je se základními bylinkami a jejich léčebnými 
účinky. Bylinková stezka končila u pramene zdraví a děti se mohly napít vody přímo z pramene. Na závěr jsme se všichni 
svezli na koňském spřežení. Tento projektový den byl financovaný z projektu reg. číslo 
CZ.02.3.X/0.0/0.0/18_063/0010665  Šablony II v MŠ Hrobice, stejně jako další projektové dny mimo školu i v MŠ. 
 

 
 
 
 
 

Dalším projektovým dnem byl program Malé technické univerzity na téma 
Malý zpracovatel odpadů. Děti se dozvěděly, kde končí všechny odpadky, co je to 
recyklace, společně si postavili skládku, prakticky si vyzkoušely výrobu ručního 
papíru. Bylo to pro všechny moc zajímavé a poučné. 
 

Druhou květnovou ne-
děli se slaví „Den matek“. 
K  této příležitosti jsme uspo-
řádaly tvořivé odpoledne 
s  rodiči na téma: „Bez práce 

nejsou koláče“. Počasí nám opět nepřálo, akci jsme musely uspořádat 
ve třídách mateřské školy. Tvořivého odpoledne se zúčastnila p. Šárka 
Gazdová, lektorka projektů a zájmových programů zaměřených na 
volnočasové aktivity dětí, mládeže i dospělých. Pro rodiče bylo připraveno pět stanovišť, u kterých si mohli vyzkoušet 
spolu s dětmi vyrobit lahvičku na krk plněnou korálky, obdrátkování kamínku, nazdobit zrcátko z jedné strany potažené 
látkou, zkompletovat hrábě, vyrobit přívěšek na klíče. Akce se vydařila a děti s rodiči si odnášeli nejen výrobky, 
ale i poznatek, že se musí sami přičinit, když chtějí něco mít. 

 
Na druhý výlet jsme odjížděli na konci května. Tentokrát nás čekala 

asi hodinová cesta do Živé vody v Modré, kde jsme měli domluvený výukový 
program: „Seznamujeme se se životem ve vodě“. Největší zážitkem byl vstup do 
proskleného tunelu, kde si děti mohly prohlédnout z blízka ryby jako např. 
kapry, štiky, candáty, sumce, jesetery a další. Navštívily jsme také Archeo-
skanzen, kde se děti mohly seznámit, jak žili naši předkové. Završením celého 
dne byla ukázka hrnčířství, kde děti viděly, jak z hroudy hlíny vznikne džbán.  
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V červnu nás čekala řada aktivit. První z nich bylo tvořivé dopoledne 
se záchranářským psem, kdy cílem bylo poskytnout dětem netradiční výtvarné 
techniky zpestřené přítomností záchranářského psa. Odměnou za celý projektový den 
bylo tričko s otiskem tlapek psa.  

 
Děti z první třídy se 

dopoledne vypravily na hi-
poterapii na Březovou. 
Lektorkou nám byla Mi-
chaela Bičová, Dis, která 
děti seznámila s životem 
na   statku a děti měly 
možnost vyzkoušet si jízdu 
na koni. Počasí nám přálo, 
celý den byl velmi vyda-
řený a děti byly spokojené.  

 
Konec školního roku jsme si zpříjemnili opékáním špekáčků 

na školní zahradě. Rodiče donesli pruty na opékání, vše ostatní 
dostaly děti z MŠ. Také byly poučeny o bezpečném chování okolo 
ohně, proto dopoledne proběhlo v klidu a pohodě. Moc jsme si 
všichni pochutnali. 
 

Základní škola Neubuz nás pozvala na divadelní představení 
„Šíleně smutná princezna“. Pohádka byla plná písniček, vtipné 
reklamy, hezkých kulis namalovaných přímo dětmi. Pochvala patří 
šikovným dětem i paním učitelkám, které celou pohádku s dětmi 
nacvičily. Měli jsme krásný kulturní zážitek. 
 

Poslední úterý ve školním roce jsme šli hledat poklad, 
který pro nás připravila víla Lesněnka. Děti byly od rána 
natěšené, cestou plnily spoustu úkolů – poznávání zvířat, 
rostlin, kreslení křídami na silnici, hádanky a další. Fáborky je 
dovedly do areálu na Dubíčku, kde byl poklad schovaný. Letos 
byl poklad rozdělen na dvě části - první část zlaté kameny, 
druhá část malý dárek a sladká odměna pro každé dítě. Také 
počasí nám také a děti se vracely do MŠ spokojené.  
 

Pasování předškoláků jsme letos byly nuceny posunout 
kvůli velké nemocnosti dětí. Letos nám do 1. třídy odchází 
9 dětí. Na úvod slavnostního ukončení školního roku nás čekalo 
vystoupení žáků ze ZUŠ Zlín - Malenovice, která má v naší MŠ pobočku. Pod vedením pana Milana Štefky nám žáci 
zpříjemnili naše odpolední setkání hezkou hudbou. Děkujeme. Poté divadlo Leonka zahrálo dětem pohádku „Jak se 
brouček ztratil“. Děti byly pasovány na školáky a paní učitelky jim předaly šerpy a drobné dárečky do školy. Na závěr byl 

slavnostní přípitek s přáním hodně úspěchů 
nejen ve škole, ale i v dalším životě. 
Poděkování patří OÚ Hrobice, který pro dě-
ti připravil občerstvení zdarma i rodičům, 
kteří pro děti připravili dobroty a donesli 
spoustu ovoce.  
  
Přejeme všem pěkné prožití dovolené 

a dětem krásné prázdniny. 
 

                                           
Jana Šenkeříková, ředitelka  

a kolektiv zaměstnanců MŠ Hrobice 
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ZAHÁJENÍ SEZÓNY NA DUBÍČKU 
 

Počasí v letošním roce stále připomínalo spíše 
zimu než blížící se teplé počasí. Byli jsme zoufalí, 
že   se nám stále nedařilo najít vhodný termín na 
tradiční „Otevírání areálu Dubíček“. Časté dotazy 
spoluobčanů „kdy bude termín otevírání“, nás však 
utvrdil v tom, že tato akce je mezi občany velmi 
oblíbená a byla by škoda, kdyby se neuskutečnila. 
Nebylo jednoduché najít volný pátek nebo sobotu, 
protože někteří lidé měli zamluven náš areál již 
několik měsíců dopředu. Nakonec se však počasí 
umoudřilo a v pátek 7.června jsme se konečně dočkali. 
Začátek byl tentokrát stanoven na 17 hodinu a první se 
tradičně podávalo vařené maso ze zabijačkového kotle. Toto je velmi oblíbené hlavně mezi staršími spoluobčany, kteří si 
pamatují, že prakticky v každé chalupě se chovalo prasátko. Domácí zabijačka pak byl slavnostní den, kdy se sešla 
rodina, známí a většinou s pomocí pana řezníka se prasátko porazilo, nadělaly se z něj dobroty, které byly částečně 
snězeny doma a zbytek se porozdával po rodině, respektive dobrým známým. Dříve lidé neměli možnost maso uskladnit 
v mrazáku jako dnes, proto se část masa zavařovala do plechovek, něco se naložilo na uzení a zbytek se musel rozdat. 
To už my mladší moc nepamatujeme, a také si nevážíme toho, že dnes je všeho v obchodech dostatek. Ale zpět k naší 
zabijačce. Po zasycení „ovarem“ přišlo na řadu maso pečené, které je ještě oblíbenější než vařené. Chtěl bych ještě 
poděkovat za spolupráci Domovu na Dubíčku, kde nám poskytnou na upečení troubu a paní kuchařka nám již dva dny 
naložené maso krásně upeče. Na závěr ještě uvaříme tradiční zabijačkovou polévku, kterou si spokojení občané odnesou 
ve svých nádobách domů. Letos jsme měli polévky plný kotel a ještě asi o 10l více, přesto během 20 minut byla všechna 
polévka rozebrána. Musím s potěšením konstatovat, že účast byla letos rekordní, vydáno bylo skoro 180 porcí jídla. 
Na závěr bych chtěl poděkovat všem, kteří nám pomohli tuto akci uspořádat. Ještě jednou děkuji.  

 

VÁŽENÍ SPOLUOBČANÉ – TAKHLE NE !! 
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V kontejneru na zelený 
odpad u „BIA“ se objevil 
směsný odpad - viz foto. 

Vážení spoluobčané, prosíme 
odevzdávejte odpad 

do nádob k tomu určených 
nebo jej odvezte 
do kontejneru  

za obecním úřadem. 
 

DĚKUJEME !! 

ilustrační foto 

F. Gajdošík 
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          M Í S T N Í   AK Č N Í   S K U P I N A  
    V I Z O V I C K O   A   S L U Š O V I C K O ,   o . p . s .  
  

                                               informuje 
 

Nové Mikrojesle Komínek  
 

MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s. bude na základě úspěšně podané projektové žádosti od 1. 7. 2019 realizovat 
projekt Mikrojesle Komínek na Palackého náměstí 365 ve Vizovicích.  

Tato bezplatná služba péče o děti od 6 měsíců do 3 let včetně je určena pro rodiče (zákonné zástupce) z Vizovicka 
a Slušovicka, kteří jsou zaměstnaní, podnikají, hledají si práci, rekvalifikují se nebo studují. Provoz mikrojeslí bude 
zajištěn pět dní v týdnu minimálně osm hodin denně i v době letních prázdnin. Své děti můžete přihlašovat na emailu: 
zuzana.navratilova@masvas.cz. Více informací a přihlášky dětí ke stažení najdete na www.masvas.cz. Vaše případné 
dotazy zodpovím na telefonu 774 348 953. Těšíme se na Vás a Vaše děti.  

Mgr. Zuzana Navrátilová 

   

MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s.  
zve ke spolupráci neziskové organizace  
 

Neziskové organizace zabývající se více než 2 roky činností s dětmi a mládeží mohou získat na 3 roky dotace na 
své aktivity z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání (OP VVV) ve vyhlášené výzvě „Zvyšování kvality 
neformálního vzdělávání“ prostřednictvím MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s., která připravuje podání projektové 
žádosti a nabízí partnerství zájemcům o zapojení do tohoto projektu. Více informací získáte na emailu: 
zuzana.navratilova@masvas.cz  nebo na telefonu 774 348 953. Podrobnosti o výzvě najdete na www.opvvv.msmt.cz. 

Mgr. Zuzana Navrátilová 
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Program rozvoje venkova 
 

V rámci třetí výzvy v Programu rozvoje venkova, kterou vyhlásila MAS Vizovicko a Slušovicko bylo přijato 
celkem 12 projektových žádostí.  
Ve Fichi 1 - Investice do rostlinné a živočišné výroby bylo podáno 7 žádostí. 
Ve Fichi 4 - Podpora investic do zakládání a rozvoje místních podniků a služeb a uvádění produktů na trh - nezemědělské 
činnosti bylo podáno 5 projektů. 
 

Na základě hodnocení Výběrové komise rozhodl Programový výbor o podpoře 5 žádostí s celkovou výši 
požadované dotace 856 870  Kč.  

Do této chvíle tedy byla mezi zemědělce, podnikatele a zpracovatele působící na území Vizovicka 
a Slušovicka rozdělena částka přesahující 6,6 mil Kč. 

 Ing. Ondřej Štach 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Pomáháme školám s čerpáním prostředků ze Šablon II. 
 

Před   více   než   rokem   vyzvalo   MŠMT ve   výzvě   Šablony   II   mateřské   a   základní   školy (také střediska 
volného času, školní družiny a kluby) k čerpání 6 miliard korun. Výzva umožňuje pro účely realizace aktivit i pořízení 
pomůcek, mimo jiné například možnost pořídit hardware a digitální techniku. V rámci šablony Využití ICT ve vzdělávání 
je přímo jedním z výstupů vedle samotné výuky také nákup mobilních zařízení, tj. tabletů, nebo notebooků. 

Velmi často školy využívají aktivity zaměřené na vzdělávání pedagogů, doučování dětí a žáků nebo oblíbené 
projektové dny. Některé školy zvolily možnost financování nových zaměstnanců jako např. psychologa, asistenta 
pedagoga či v mateřských školách chůvy. 

MAS   Vizovicko   a   Slušovicko   poskytuje   v této   oblasti   bezplatné   poradenství   a metodickou pomoc při 
zpracování Žádosti o dotaci i průběžných půlročních zprávách o realizaci. 

Poslední možnost pro podání žádosti je 28.  6. 2019, přičemž vyčerpáno je necelých 50 % alokace. 
  

Ing. Renata Štachová 
 
 
 

Polytechnika v MAP II.  
 

V rámci podpory polytechnického vzdělávání v projektu Naše škola - naše 
radost II. jsme pořídili lis na odznáčky, tzv. buttonkovač, se kterým jsme 
se představili na akci Odpoledne s Mikroregionem Slušovicko. Děti si vymalují 
předtištěný obrázek a za naší asistence si mohou samy vyrobit odznáček, 
magnetku nebo zrcátko.  

Školy budou mít možnost si od nás půjčit buttonkovač na své akce. 
   

Bc. Alena Rasochová 
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✦ 3.srpna - Táborák na Dubíčku - stanování - SDH Hrobice ✦ 28.září - Zájezd do Znojma 
✦ 10.srpna - Pohárová  soutěž  Březová - SDH Hrobice  ✦ 3.října - Pojezdová soutěž žáků - SDH Hrobice  
✦ 27.srpna - zábava na Dubíčku - Clera - SDH Hrobice  ✦ 27.října - Setkání starších spoluobčanů 
✦ 15.září - Mše u kaple     

 

 

 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

P O Z V ÁN K A  N A Z ÁJ E Z D  
TENTOKRÁT POJEDEME ZA KRÁSAMI ZNOJMA 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
   
 

 

 

 

 
 
 

HROBICKÝ ZPRAVODAJ – informační zpravodaj obce Hrobice – vychází nepravidelně Ročník XVII, číslo 2,  ČERVENEC 2019 
redakce a zpracování: Zdeněk Kužela, Milan Štefka 

tiskne: Zdeněk Hrbáček 
vydal: Obecní úřad Hrobice ve spolupráci s kulturně - školskou komisí. 

kontakt: Obecní úřad Hrobice, Hrobice 92, p. Slušovice 763 15, IČO 00568571 
tel./fax: 57 798 33 06, internet: www.hrobice.cz, e-mail: hrobice@avonet.cz 

neprošlo jazykovou úpravou                N E P R O D E J N É                registrační číslo:   MK ČR E 14615 

PŘIPRAVOVANÉ AKCE 

Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské 
rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 

Naši jubilanti srpen - říjen 2019 
 
 

Holík Jiří     85 let 
Červenková Františka    84 let 
Kovaříková Marie    80 let 
Holíková Dana     75 let 
Chval Petr     70 let 
Červenková Ludmila    65 let 
Březíková Jitka    60 let 
 
 
 

         Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

Úmrtí 
 

Hanák Jan  
Kráčalík Josef  

Čest jejich památce 
 

Občané nově přihlášení k trvalému pobytu 
 

Lipowczan Denisa  Lipowczan Sebastian   
 

Nově narození 
 

Válková Adéla 
 

Sňatek uzavřeli 
 

Libor Vinklárek – Jana Oškerová 

 

ilustrační foto ilustrační foto 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

příloha Hrobického zpravodaje – Červenec 2019 

ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE 
 

2/2019 - 6.5.2019 
 
K bodu 1 
Starosta obce seznámil zastupitele s žádosti o odprodej obecního pozemku p.č. 829/4 v k. ú. Hrobice na Moravě. 
Žádost podal pan Ing. Babík z důvodu scelení se sousedním pozemkem (p.č. 826/1, kterého je vlastníkem). 
ZO se dohodlo na vyvěšení záměru o odprodej obecního pozemku. Na příštím ZO budou řešeny případné nabídky, 
cena. 
Usnesení č.1/2/2019 
ZO schválilo (7 členů pro, 2 proti – Zdeněk Kužela, Zdeněk Huňa) vyvěšení záměru na odprodej obecního pozemku. 
 
K bodu 2 
a)  
ZO projednalo účetní závěrku Obce Hrobice za rok 2018. 
Usnesení č.2/2/2019  
ZO schválilo (9 členů pro) účetní závěrku Obce Hrobice za rok 2018 (zpracované k 31.12.2018). Převod hospo-
dářského výsledku do příštích období. 
 
b)  
ZO projednalo ,,Zprávu o výsledku hospodaření Obce Hrobice za rok 2018 č.380/2018/EKO´´ a závěrečný účet obce 
Hrobice za rok 2018. 
Usnesení č.3/2/2019  
ZO schválilo (9 členů ZO pro) ,,Zprávu o výsledku hospodaření Obce Hrobice za rok 2018 č.380/2018/EKO´´ 
a závěrečný účet obce Hrobice za rok 2018. 
 
K bodu 3 
ZO projednalo rozpočtové opatření č.1.  
Usnesení č. 4/2/2019  
ZO schválilo (9 členů pro) rozpočtové opatření č.1  (viz. Příloha) 
 
K bodu 4 
ZO projednalo účetní závěrku MŠ za rok 2018 a schválilo výsledek hospodaření MŠ Hrobice za rok 2018 a současně 
schválilo výsledek hospodaření, odpisový plán a  převod do fondu rezerv a fondu odměn. 
Usnesení č.5/2/2019  
ZO schválilo (9 členů pro) účetní závěrku MŠ za rok 2018 a rozdělení výsledku hospodaření MŠ Hrobice. Výsledek 
hospodaření ve výši 22.502,91Kč bude rozdělen: 4.502,91 Kč do fondu rezerv, 18.000 Kč do fondu odměn. 
 
K bodu 5 
ZO projednalo žádost o individuální finanční dotaci z rozpočtu obce Hrobice na rok 2019 a následně schválení 
veřejnoprávní smlouvy, nebo darovací: Domov pro seniory Lukov, Fryštácká Javořina, Linka bezpečí, z.s., Asociace 
rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s., Klub RADOST, Baby Box. 
Usnesení č. 6/2/2019  
ZO schválilo (9 členů pro) žádost o individuální finanční dotaci z rozpočtu obce Hrobice a následné uzavření 
veřejnoprávní smlouvy: Domov pro seniory Lukov – 5.000 Kč 
Darovací smlouva: Fryštácká Javořina – 3.000 Kč, Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s., 
Klub RADOST – 3.000 Kč. Zamítnuto: Linka bezpečí, z.s., Baby Box. 
 
K bodu 6 
Na ZO přišel lesní hospodář obce Hrobice pan Ing. Jan Štefka a zároveň nájemce obecního lesa a seznámil zastupitelé 
se situací v obecním lese, zatím bylo vytěženo 1022m3, převážně smrk na Kašavském katastru (Sobolica 912,65 m3). 
Na skládce pod Sobolicou je stále ještě 30% vytěžené hmoty a průběžně se odváží. Na klest je objednán drtič. Byla 
zadána samovýroba pro naše občany, zatím se nic nefakturovalo. 
ZO vzalo na vědomí. 
 

pokračování na další straně 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 příloha Hrobického zpravodaje – Červenec 2019 

 

ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE 
 
 

K bodu 7 
 
a) 
Starosta obce seznámil zastupitelé s výběrovým řízením na akci „Mateřská škola Hrobice – zateplení objektu, 
rekuperace a rekonstrukce objektu“. Předložené nabídky ještě kontrolují pracovníci Energetické agentury Zlínského 
kraje (EAZK). Po odsouhlasení požadovaných parametrů, materiálu a jednotek může dojít k podpisu smlouvy o dílo 
s vítězným dodavatelem. 
Usnesení č.7/2/2019 
ZO schválilo (9 členů pro) aby starosta obce, podepsal poté smlouvu o dílo s vítězným dodavatelem. 
 

  
 
b)  
Zastupitelstva obce se zúčastnila rodina pana Radka Holíka čp.143. Stěžovali si na vyhrocené sousedské vztahy, 
které se týkají hlavně parkování na příjezdové komunikaci k jejich domu, kdy je velmi často zablokovaná komunikace 
a rodina Holíkových nemůže ke své nemovitosti přijet. Vzhledem k tomu, že se jedná o veřejnou komunikaci, musí 
být zachována průjezdnost ulici. Také si stěžovali, že již několikrát měli rozřezanou u auta pneumatiku. ZO jim 
doporučilo, aby se obrátili při řešení sousedských sporů na Přestupkovou komisi ve Vizovicích neboť obec Hrobice 
má s Městem Vizovice uzavřenou veřejnoprávní smlouvu na řešení přestupků v obci nebo přímo na Policii ČR. Pokud 
se bude situace s nedovoleným blokujícím parkováním opakovat, bude muset obec nechat zpracovat projekt a umístit 
do uličky značku zákaz stání.  
 
 
c)  
ZO projednalo další stížnost paní Ivy Macíkové a manželů Křižanových ze dne 25.4.2019, která byla reakcí 
na zveřejnění v Hrobickém zpravodaji (duben 2019) v sekci „ze zápisů zasedaní zastupitelstva obce“, kde bylo 
uvedeno:  
ZO Hrobice bylo na svém minulém zasedání dne 18.2.2019 seznámeno se stížností manželů Křižanových a paní Ivy 
Macíkové ze dne 15.1.2019, odpovědí starosty obce na tuto stížnost ze dne 7.2.2019. ZO Hrobice se tehdy usneslo 
(usnesení č. 2/1/2019), že pokud došlo k ničení majetku, odkazuje stěžovatele na patřičné orgány (přestupková komise 
ve Vizovicích, či případně soud), protože jakékoliv dokazování o způsobené škodě je velmi fádní, neprůkazné a jde 
o slovo proti slovu. Navíc se jedná o případnou škodu velmi malichernou, za kterou je cítit snaha „opřít se“ z nějakého 
důvodu do starosty obce. Takovéto jednání stěžovatelů ZO považuje za tendenční a nepřípustné. ZO Hrobice dále 
shledalo, že v době kdy mělo dojít k poškození majetku sněhem, byla ve velké části ČR sněhová kalamita. Odklízení 
sněhu v úzkých místech (např. mezi domy a silnicí) není jednoduché, sníh je všude a mnohdy není kam jej odhrnout. 
S odklízením tak nemají problémy jen občané, ale také obec. ZO konstatovalo, že v takových chvílích (kalamitní 
stavy, živelné pohromy) by si spoluobčané měli být spíše navzájem podporou, než se osočovat. Sníh napadl 
na pozemky všem občanů, bez rozdílu. ZO tehdy vyzvalo manželé Křižanovy a paní Ivu Macíkovou ke zdrženlivosti 
při psaní různých stížností na činnost obce či pana starosty. Mají-li s jejich činností jakékoli problémy, nechť je řeší 
patřičnou právní cestou a nezatěžují vzájemnou korespondencí fungování úřadu.  
Stěžovatelé v této své stížnosti (ze dne 25.4.2019) opět lžou a vyzývají pana starostu a obecní zastupitelstvo k omluvě 
a ke zveřejnění tohoto dopisu v příštím zpravodaji. 
Usnesení č.8/2/2019 
ZO neschválilo (7 členů pro, 2 proti – Ing. František Gajdošík, Josef Škubica) zveřejnění dopisu stěžovatelů ze dne 
25.4.2019. 
 
 
 
 


